



Date:09/06/2020

التاريخ: 2020/06/09

Reference: LD/B/FS/20/10

المرجع: LD/B/FS/20/10

Mr. / Hasan Abdul Rahman Al Serkal
Executive Vice President & Chief Operations
Officer
Dubai Financial Market
Dubai-United Arab Emirates

سعادة السيد/ حسن عبد الرحمن السركال
نائب رئيس تنفيذي-رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Results of the Board of Directors Meeting Number 2 of 2020
for Drake & Scull International PJSC (the "Company")

نتائج اجتماع مجلس الإدارة الثاني لعام 2020
لشركة دريك أند سكل انترناشيونال ش.م.ع ("الشركة")

Reference to the above subject, we would like to inform you that the Board of Directors of the Company held its 2nd meeting of 2020 at the Company's head office on Monday 08/06/2020 at 5:00pm and the results are below:

بالأشارة الى الموضوع المذكور أعلاه، نود اعلامكم بأن مجلس إدارة الشركة عقد اجتماعه الثاني لعام 2020 في مقر الشركة يوم الإثنين الموافق 2020/06/08 في تمام الساعة الخامسة مساءً وتم الإتفاق على ما يلي:

- 1- The Board of Directors approved the previous minutes of meeting.
- 2- The Board of Directors approved the audited annual financial results of the Company for the year 2019.
- 3- The Board of Directors approved calling for the Annual General Assembly Meeting to convene and set its agenda, in coordination with the Securities and Commodities Authority.

1. وافق السادة أعضاء مجلس الإدارة على محضر الاجتماع السابق.
2. وافق السادة أعضاء مجلس الإدارة على النتائج المالية السنوية للشركة المدققة لعام 2019.
3. وافق السادة أعضاء مجلس الإدارة على دعوة الجمعية العمومية السنوية للانعقاد وتحديد جدول أعمالها بالتنسيق مع هيئة الأوراق المالية والسلع .

Sincerely yours,,,

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير،،،

Fadi Saba
Board Secretary

فادي سابا

أمين السر

Drake & Scull International PJSC



شركة دريك أند سكل انترناشيونال ش.م.ع.